
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Pitvaros Község Önkormányzat képviselőtestületének 2010. október hó 14. 
napján megtartott alakuló üléséről.   
 
Jelen vannak: Radó Tibor polgármester 
    Anderkó Attila képviselő 
    Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő 
    Csábi Jánosné képviselő 
    Dénes László képviselő 
    Harcsás Ferenc képviselő 
    Léka János képviselő 
 
Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter jegyző, Radvánszki István Helyi 
Választási Bizottság elnöke, Dr. Balás Gáborné Helyi Választási Bizottság tagja. 
 
Radó Tibor polgármester felkéri Dénes László korelnököt az ülés levezetésére. 
 
Dénes László – gratulál a megválasztott polgármesternek, képviselőknek. 
Felkéri a helyi választási bizottság elnökét ismertesse a választás eredményét. 
 
Radvánszki István helyi választási bizottság elnöke ismerteti a választás eredményét. 
(Írásban csatolva) 
 
A polgármesteri tisztséget Radó Tibor független jelölt nyerte el, 255 szavazattal.  
 
A hat képviselői helyet az alábbi jelöltek szerezték meg: 
 
Anderkó Attila Fidesz-KDNP    383 szavazattal 
Bertáné Kecskeméti Katalin független   258 szavazattal 
Csábi Jánosné független     242 szavazattal 
Dénes László független     270 szavazattal 
Harcsás Ferenc független     242 szavazattal 
Léka János Jobbik Magyarországért Mozgalom 317 szavazattal  
 
Átadja a megbízólevelet a polgármesternek és a képviselőknek. Gratulál a 
megválasztott polgármesternek és képviselőknek. 
 
Radvánszki István – kiveszi az esküt a képviselőktől és aláíratja az esküokmányt. 
 
A képviselők leteszik az esküt. 
 
Radvánszki István – kiveszi az esküt a polgármestertől és aláíratja az esküokmányt. 
 
A polgármester leteszi az esküt. 
 
Dénes László korelnök – jegyzőkönyv hitelesítőnek Léka János és Csábi Jánosné 
képviselőket javasolja. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése 
 
102/2010./X.14./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítőnek Léka 
János és Csábi Jánosné képviselőket fogadta el. 
 
Dénes László – javaslatot tesz a napirendi pontokra. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 
103/2010./X.14./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az alábbiak 
szerint fogadta el: 
 
1./   Korelnök megnyitója 
2./   A választás eredményének ismertetése, megbízólevelek átadása 
3./   Napirend elfogadása 
4./   Önkormányzati képviselők eskütétele 
5./   Polgármester eskütétele 
6./   Jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása 
7./   Alpolgármester megválasztása 
8./   Alpolgármester eskütétele 
9./   A polgármester, alpolgármester illetményének, tiszteletdíjának és egyéb  
       juttatásainak megállapítása 
10./ Képviselői tiszteletdíjak 
11./ Vagyonnyilatkozat kezelésével megbízott bizottság megválasztása 
12./ Egyebek 
 
Dénes László – az alpolgármester választáshoz ad-hoc szavazatszámláló bizottságot 
kell alakítani. Bizottsági tagoknak javaslom Bertáné Kecskeméti Katalint elnöknek, 
Léka Jánost és Anderkó Attilát  pedig tagoknak. 
 
Radó Tibor – Anderkó Attilát szeretném jelölni alpolgármesternek, ezért más tag 
legyen javasolja. 
 
Dénes László – ebben az esetben Harcsás Ferenc javaslom még tagnak. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: Alpolgármester választására ad-hoc bizottság megválasztása 
 
104/2010./X.14./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az alpolgármester választására 
az alábbi ad-hoc szavazatszámláló bizottságot hozta létre: 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin elnök 
Léka János tag 
Harcsás Ferenc tag 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – ismerteti az alpolgármester választás menetét. 
A titkos szavazásról jegyzőkönyv készül. 
 
Radó Tibor – alpolgármesternek Anderkó Attila képviselőt javasolja. A szavazás 
menetére javasolja, hogy a bizottság készíttesse el a szavazólapokat, melyek 
mindegyikén feltüntetésre kerül az alpolgármester jelölt neve. A szavazásra jogosult, 
amennyiben igennel szavaz a jelöltre úgy a szavazólapot érintetlenül hagyja, 
amennyiben nemmel szavaz, úgy az alpolgármester jelölt nevét egyenes vonallal 
áthúzza. A titkos szavazásra külön helyiség van biztosítva. A szavazó urnát 
megvizsgálja a bizottság, hogy üres –e, majd lezárja. Ez után a képviselők és a 
polgármester egyesével bemennek a helyiségbe, és leadják szavazataikat. A 
szavazás után a bizottság az urnát felbontja és a szavazatokat összesíti. A szavazás 
akkor eredményes, ha a jelöltre a megválasztott képviselők felénél eggyel több 
szavazat kerül leadásra. Adott esetben az alpolgármesterré váláshoz 4 igen szavazat 
szükséges. A szavazatszámláló bizottság a szavazásról jegyzőkönyvet készít, s az 
elkészült jegyzőkönyv alapján a helyi választási bizottság elnöke ismerteti a 
szavazás eredményét.  
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Titkos szavazás feltételeinek elfogadása 
 
105/2010./X.14./ 
 

H A T Á R O Z AT  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az alpolgármester 
megválasztására történő titkos szavazás feltételeit elfogadta. 
 

Titkos szavazás 
 

Bertáné Kecskeméti Katalin átadja a választási bizottságnak a szavazás 
eredményéről készült jegyzőkönyvet. 
 
Radvánszki István – ismerteti az alpolgármester választás eredményét. A 
képviselőtestület 6 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: Anderkó Attila alpolgármester megválasztása 
 
106/2010./X.14./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Anderkó Attila 6914. Pitvaros, 
Dózsa Gy. u. 37. sz. alatti lakos képviselőt alpolgármesternek megválasztotta. 
 
Radvánszki István – kiveszi az esküt az alpolgármestertől és aláírja vele az 
esküokmányt. 
 
Dénes László korelnök – javaslatot tesz a polgármester illetményére, mely a törvény 
szerint 345.000,-Ft/hó.  
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Radó Tibor polgármester illetménye 
 
107/2010./X.14./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Radó Tibor polgármester 
illetményét 345.000,-Ft/hó összegben határozta meg. 
 
A határozatról értesül: 
1./ Radó Tibor polgármester 
2./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
 
Dénes László korelnök – a polgármester illetményének megfelelően 20-30 %-os 
költségtérítés illeti meg. Javaslom a 20 %-os költségtérítés megállapítását. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Radó Tibor polgármester költségtérítése 
 
108/2010./X.14./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Radó Tibor polgármester 
költségátalányát az illetménye 20 %-ában, azaz havi 69.000,- Ft-ban állapította meg. 
 
A határozatról értesül: 
1./ Radó Tibor polgármester 
2./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
 
Dénes László korelnök – átadja az ülés vezetését a polgármesternek. 
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Radó Tibor – köszöni a bizalmat és a polgármesteri fizetést, melyet elfogad. Mivel a 
polgármester választáson főállású polgármesterként indult. 
Következő napirendben az alpolgármester illetményét és a képviselők tiszteletdíját 
kell megállapítani. 
Javaslatot tesz az alpolgármester illetményére 173.925,-Ft-ot javasol. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – megjegyzése – a minimumot. 
 
Radó Tibor válasza – mi a minimum? 
 
Radó Tibor – az alpolgármestert a tiszteletdíján felül költségtérítés illeti meg, 
minimum 10 %, maximum 20 %. Kérem a testületet, hogy a törvény által biztosított 
maximum tiszteltedíjat állapítsa meg erre az évre. A következő költségvetési évben  
lehetőség nyílik a változtatásra. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – az idei költségvetésben betervezett összeg elég lesz 
az alpolgármester illetményének fedezésére? 
 
Radó Tibor – az előző alpolgármester kérte, hogy kevesebb legyen a tiszteletdíja, 
tehát nem elegendő a betervezett összeg, de mivel változott a képviselői létszám és 
a képviselői tiszteletdíjnál keletkezett többlet fedezi a bért erre az évre. 
 
Dénes László – ismerve az alpolgármester tevékenykedését a maximum összeget 
túlzásnak tartom. 
 
Radó Tibor – milyen összeget javasoltok? Akár az előző alpolgármester 
tiszteletdíját? 
 
Dénes László – az előző alpolgármester tiszteletdíjának megfelelő összeget javaslok 
megállapítani. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – mi az a tiszteletdíj, amivel elégedett lenne az 
alpolgármester. Tisztességtelennek tartom, hogy én döntsek a maximumról, ha 
kevesebb összegért is elvállalja. 
 
Anderkó Attila – igazság szerint reális, nem kívánom megmagyarázni a meglátásom 
én elfogadom.  Azt hozzá kell tenni, hogy a  választási programban tettem olyan 
kijelentést, hogy lemondanék a képviselői tiszteletdíjamról, azt is mondtam, hogy ez 
abban az esetben történne meg, hogy ha  egyhangúlag a testület többi tagja is erre 
az elhatározásra jutna, hogy lemondana a tiszteletdíjról. 
 
Harcsás Ferenc – mi nem tettünk ilyen kijelentést. 
Kiment egy ilyen szórólap, hogy egyhangúlag lemondotok a tiszteletdíjról. 
 
Anderkó Attila – rendben van Ferikém. Ha A-t mondunk, akkor mondjunk B-t is, akkor 
azt mondom, tudván, hogy milyen az önkormányzat anyagi helyzete, ami a 
legmaximum, ahhoz ragaszkodom. 
 
Harcsás Ferenc – nem én írtam azt le. 
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Anderkó Attila – igen lemondtam róla, de ez a képviselői volt. Most változott a 
helyzet. Most nem képviselői tiszteltdíjról van szó, hanem alpolgármesteri 
tiszteletdíjról. Nem tudom pontosan, hogy mi az alpolgármesternek a dolga, biztosan 
lesz dolga, és biztosan költséggel fog járni. Ezeket a költségeket nem szeretném 
saját zsebből fedezni. Ezt megmondom őszintén. Gyakorlatilag ennyi, meg jár. Ha 
így alakult a dolog jár. Nem én szavaztam meg. Ha képviselő maradtam volna, akkor 
nem tartanék igényt a képviselői tiszteletdíjamra. Akkor valami más formában 
óvodára, iskolára, bármire felajánlanám.  Tehát, amit aláírtam azt tartom is, de most 
változott a helyzet, alpolgármester lettem.  
 
Radó Tibor – kérem a képviselőtestületet fontolják meg azt a helyzetet, hogy ebben 
az évben 2,5 hónap tiszteletdíj terheli a költségvetést. A következő költségvetésben, 
az ígéreteknek megfelelően teljesen más tiszteletdíj konstrukciót, jelentősen kisebb 
összeggel, más megoldásban gondolom, tehát mindenképpen változtatnánk. Tehát 
erre a maradék időre, amelyre a költségvetésben biztosított összeg rendelkezésre áll 
fogadják el a maximum összeget, a jövő évben mást tervezünk az alpolgármester 
úrral. Javaslom, hogy fogadják el a maximum összeget. 
 
A képviselőtestület 2 igen és 4 tartózkodó szavazatta, az alpolgármester 
illetményéről nem döntött.  
 
Dr. Sarkadi Péter – az alpolgármester illetményét csak abban az esetben lehet 
kevesebb összegben meghatározni, ha ő írásban nyilatkozik, hogy kevesebb 
összegért is elvállalja a megbízatást. Tulajdonképpen a jogszabály azt mondja ki, 
hogy az alpolgármester tiszteletdíja ne érje el a társadalmi megbízatású 
polgármester tiszteletdíját. Gyakorlatilag ha 1,-Ft-tal kevesebb, az már jó. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – akkor miért kell itt szavazni? 
 
Dr. Sarkadi Péter – végül is, nem is biztos, hogy szavazni kellene, mert ha tiszteletdíj 
kerül megállapításra és ő nem mond le valamennyi részéről, akkor törvény által adott 
az összeg. Bár valahogy akkor is rögzíteni kell, hogy mennyit kap. 
 
 Radó Tibor – javaslatot tesz az alpolgármester költségtérítésére, melyet 10 %-ban 
javasol megállapítani, amennyiben az alpolgármester elfogadja. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Alpolgármester költségátalánya 
 
109/2010./X.14./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az alpolgármester 
költségátalányát az illetménye 10 %-ában, azaz: 17.300.-Ft/hó-ban állapítja meg. 
 
A határozatról értestül: Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
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Dr. Sarkadi Péter – tulajdonképpen nem hozott határozatot a testület az 
alpolgármester illetményének elfogadásáról, így nincs értelme a költségátalány 
elfogadásának. 
 
Radó Tibor – a képviselői tiszteletdíj eddig 34.100,-Ft/hó volt. Kérem a testület 
tagjait, hogy tegyenek javaslatot a tiszteletdíjra. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – a korábbi testület kevesebbet szavazott meg magának, 
mint amennyi megillette volna. Úgy gondolom, hogy többen egyetértenek azzal, hogy  
a korábban megállapított összeg maradjon. Nem azért vállaltuk ezt a megbízatást, 
hogy ebből meggazdagodjunk.  
 
Csábi Jánosné – 46.380,-Ft. járna hivatalosan, ami az önkormányzatnak 58.900,-Ft-
ba kerülne. Ez azért ennyi, mert lemondtunk arról, ami járna. Ezt el kellett 
mondanom. 
 
Radó Tibor – járulékokkal együtt a 80 eFt-ot meghaladja. 
 
Csábi Jánosné – ez járulékokkal együtt van. 
 
Radó Tibor – megkérdezem, hogy a képviselők akarnak a 34.100,-Ft-os 
tiszteletdíjunkon változtatni, vagy ez az összeg maradhat így. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal úgy foglalt állást, hogy a tiszteletdíj eddigi 
összegéne nem kíván változtatni. 
 
Dr. Sarkadi Péter – ebben az esetben a képviselők tiszteltdíjának mértékéről és a 
természetbeni juttatásokról szóló 4/2008./II.15./ számú rendeleten nem kell 
változtatni, az továbbra is változatlanul hatályban marad. 
 
Radó Tibor – az SZMSZ-ünk értelmében, és a törvény szerint a képviselőtestületnek 
vagyonnyilatkozat kezelésével megbízott bizottságot kell választani, mely 1 elnökből 
és 2 tagból áll.  
Bizottság elnökének Dénes László képviselőt, tagjainak Harcsás Ferenc és Léka 
János képviselőket javaslom. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Vagyonnyilatkozat kezelésével megbízott bizottság 
 
110/2010./X.14/ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Vagyonnyilatkozat Kezelésével 
Megbízott Bizottságot az alábbiak szerint állította össze: 
 
Dénes László elnök 
Harcsás Ferenc tag 
Léka János tag 
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A határozatról értesülnek: Bizottsági tagok 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – ismerteti az iskola házirendjének módosítására 
vonatkozó javaslatot. A házirendet minden évben felül kell vizsgálni. A házirendet a 
gyerekekre vonatkozóan úgy módosítottuk, hogy a mobil telefont, óra alatt nem 
használhatják, vagy ha behozzák az óra alatt ki kell tenni a tanári asztalra 
kikapcsolva. Az elektromos berendezések használata, csak pedagógus jelenlétében 
történhet. A közoktatási törvényben megjelent az, hogy ha valaki pedagógust 
bántalmaz komolyabb büntetésre számíthat. A szülők kötelezettsége is megjelenik a 
házirendben. Egy szülő sem tehát akármit az iskola épületében, a pedagógussal a 
gyerekekkel megfelelő hangnemben kommunikálhat, ellenkező esetben a 
rendőrségen feljelentést tehetünk és a rendőrségnek kötelező kivizsgálni. A szülőnek 
kötelessége, hogy nyomon kövesse a gyerek tanulmányi munkáját, a pedagógussal 
kapcsolatot teremtsen. Nekünk is kötelességünk a szülőt értesíteni a gyerek 
esetleges rossz tanulmányi munkájáról, ezek a kitételek vannak benne. A diák 
önkormányzattal, a pedagógus testülettel és iskolaszékkel, SZMK-val ismertettük. A 
nagy SZMK megvitatta, és elfogadásra javasolja, a többi szerv is, de a 
képviselőtestületnek kell elfogadnia és ekkor lép hatályba. 
 
Léka János – hajfestés? 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – sajnos nem tilthatjuk meg. Magán vagy egyházi iskola 
szabhat feltételeket. Mi általános iskola vagyunk, mi ilyen szabályokat nem szabhat 
unk meg, ránk csak a közoktatási törvény vonatkozik. 
 
Léka János – nem a gyerekkel, hanem a szülővel van a baj. Támogatni a 
pedagógusokat, hogy minden szülő írja alá, hogy se telefon, se testékszer, se 
rúzsozás ne legyen az iskolába. Sajnos nem lehet megkülönböztetni a tanárt és a 
diákot. Nem kötelezhetjük a szülőket formaruhára, de az előbb elmondottakat jó 
lenne ha támogatnák a szülők. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – megkaptam szülőtől, hogy milyen az én nevelési 
elvem. Én nem mondom, hogy az enyém a jó, de majd az élet bebizonyítja. Két 
gyerekem esetében úgy érzem már bizonyítottam. A tudással, a viselkedéssel. Ha 
discóba megy, oda lehet, de úgy érzem az iskola egy „munkahely”, de sajnos nem 
tilthatjuk meg. 
 
Radó Tibor – felteszi szavazásra az iskola házirendjét. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: Petőfi Sándor Általános Iskola és Napközi Otthon, Alapfokú Művészetoktatási  
           Intézmény és Napközi Otthonos Óvoda házirendje 
 
111/2010./X.14/ 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a  Petőfi Sándor Általános Iskola 
és Napközi Otthon, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Napközi Otthonos 
Óvoda házirendjét a csatolt melléklet szerint elfogadta. 
 
A határozatról értesül: Intézményvezető 
 
Radó Tibor – közbeszerzési bizottságot kell létrehozni. 
 
Dr. Sarkadi Péter – közbeszerzési eljárás van folyamatban, a hőszivattyús, 
napelemes fűtési rendszerrel kapcsolatban a kis iskolánál és a kultúrháznál. Jövő 
héten fog jönni a közbeszerzéssel megbízott a bírálatra, és ehhez a szabályzatunk 
előírja a közbeszerzési bíráló bizottságot. Ez három tagú bizottság. Tulajdonképpen 
közvetlenül is lehetne az anyagot a testület elé vinni, de a jogszabály előírja, hogy 
előtte tegyen javaslatot a bizottság. Pl. szerdán a testületi ülés előtt megbeszélné a 
bizottság, utána a testület elé is kerülne.  
 
Radó Tibor – javaslatot tesz a közbeszerzési bíráló bizottság tagjaira. 
Harcsás Ferencet elnöknek, Dénes László és Léka Jánost tagnak javasolja. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Közbeszerzési Bíráló Bizottság 
 
112/2010./X.14./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Közbeszerzési Bíráló 
Bizottságot az alábbiak szerint állította össze: 
 
Harcsás Ferenc elnök 
Dénes László tag 
Léka János tag 
 
A határozatról értesülnek: Bizottsági tagok 
 
Radó Tibor - a testületi ülésre 17 órakor kerülne sor, előtte bizottsági ülés lesz. 
 
Radó Tibor – a polgármesternek megválasztását követően négy éves gazdasági 
programot kell ismertetnie. A gazdasági programot a következő ülésen terjesztem 
elő. 
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Ismerteti az evangélikus egyházközösség megkeresését, hogy van lehetőségük 9 
személyes kisbusz beszerzésére. Segítségünket kéri az egyházközösség, bár a 
járművet megkapják, nem biztos, hogy fenn tudják tartani. Írásos megkeresést tettek 
ez ügyben. A következő ülésre kiküldöm a megkeresést. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin - fedett, zárt kerékpártároló pályázatára van lehetőség, 
amelyre egy pályázatíró cég hívta fel a figyelmünket. Ajánlatot tett a pályázatok 
megírására, illetve ha megfelelne az önkormányzatnak éves szinten vállalná a 
pályázatok követését, felhívná a figyelmünket  a ránk vonatkozó pályázatokra, 
közbeszerzésben is tud segíteni. Nem kívánom, hogy erről most döntsön a testület, a 
polgármestert is tájékoztattam erről. Az volt a vélemény, hogy más ajánlatokat is 
szerezzünk be és a jövő héten dönthetne a testület, mert kicsúszunk a határidőből. 
95 %-os támogatottságú a pályázat, továbbá közmunkások segítségével 100 %-os 
lenne. Ilyen lehetőséget nem szabad kihagyni. Ki írja meg a pályázatot, viszont erről 
nekünk kell dönteni. Éves szinten 300,-Ft + ÁFA minden pályázat megírását 
vállalnák, illetve ha három pályázatot beadnak és ebből kettő nem nyer, abba az 
esetben visszafizetik a 300 eFt-ot.  
 
Radó Tibor – abban az esetben, ha az ő hibájukból nem nyer. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – kérem, hogy keressünk más lehetőségeket is, legyen 
tervezőnk, hogy ne legyen akadálya a pályázat beadásának. 
 
Radó Tibor – két cég ajánlattétele van folyamatban. 
 
Dr. Sarkadi Péter – a pályázat író ezt a pályázatot elvállalná, de tervező nincs? 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – nincs. Azért tűnt kedvezőnek, mert nincs arra 
emberünk, hogy minden pályázatot nyomon tudjunk követni. Azért is tűnik 
kedvezőnek, mert általában egy pályázat megírása kerül 150 eFt-ba. 
 
Dr. Sarkadi Péter – nem akarok ellent mondani, de a TEKI, CÉDE pályázatok 
megírása nem jelent gondot. Nagyobb pályázatnál viszont általában a beruházónak 
van pályázatírója, tervezője. Ezt csak megfontolásból mondom.  
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – követi a pályázatokat, felhívja a figyelmet. Ez nem azt 
jelenti, hogy minden pályázatot meg kell íratni. 
 
Dr. Sarkadi Péter – NFÜ és más nagyobb cégek állandóan megküldi a pályázatokat, 
a DARFÜ honlapján fenn vannak a pályázatok. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – sok mindenről nem tudunk, és nem is tudjuk, hogy hol 
található, vagy ki van írva. Erről sem tudtunk, és utána sem találtuk meg, amikor a 
figyelmünket felhívták rá. Nincs rá ember, aki kövesse. 
 
Dénes László – a dél-alföldre is ki van írva? 
 
Csábi Jánosné – igen rákérdeztünk, kiterjesztették országos szintre. 
 
Léka János – egyezkedni, hogy 10 %-ot megkap, ha nyer a pályázat. 
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Radó Tibor – mint említettem két további céget kerestünk meg, a sok ajánlattétel 
közül. Figyelembe kell venni, hogy a pályázat megírása után tovább is viszik. Ezért 
kérem, hogy ne most döntsünk erről. Három korrekt árajánlattal szeretnék erről 
beszélni a következő ülésen. 
 
Csábi Jánosné – testületi ülés meghívója legyen kitéve. 
 
Radó Tibor – ki lett téve. 
 
Léka János – jó lenne ha a kábel TV. közvetítené az üléseket. Civil kontroll lenne 
azonnal. 
 
Radó Tibor – beszéltünk a cég képviselőjével, hogy milyen lehetőségek vannak. A 
településünkön az Oroscom szolgáltat, ami a hírcsatornán leadásra kerül ugyan azt a 
műsört látják Mezőhegyesen és Tótkomlóson is. Az ottani képviselőtestületek is 
felvetették ezt, ezért egy egységes árképzéssel fognak jönni, de mivel Pitvarossal 
teljesen már megállapodásuk van, ezért írásos ajánlattal fognak jönni, ami nem 
feltétlen anyagi vonzatot jelent.  Ha sikerül a következő ülésre beszerezni, akkor ezt 
is behozom az ülésre. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal felkéri a polgármestert, hogy tárgyaljon a kábel 
tv szolgáltatóval a testületi ülése adásba tételéről. 
 
Csábi Jánosné – én jobban örülnék annak, ha a lakos részt venne az ülésen, és 
észrevételeit itt követlen jelezné. Nem a döntés után kapjuk azt, hogy miért így 
döntöttünk. Én mindig ebben reménykedünk. 
 
Léka János – mi heten sem értünk mindenben egyet, ezért nyilvánvaló, hogy a 
lakosság sem fog mindenben egyetérteni. Reméljük, hogy ha valamit észrevesznek 
bejönnek, de ha nem is próbálkozunk, akkor nem lesz belőle semmi. Tudomásul kell 
venni, hogy a világ megváltozott. A gyerekek is a számítógép előtt játszik. 
 
Csábi Jánosné – példa erre a közmeghallgatás. Amikor megtudták az emberek, hogy 
a TV. közvetíti inkább megnézték a TV-ben, a helyett, hogy eljöttek volna. 
 
Léka János – szerintem, ha valakinek van mondanivaló az el fog jönni. 
 
Dr. Sarkadi Péter – a polgármesternek meghatalmazást kell adni a Dél-alföldi 
Ivóvízminőség-javító Konzorciumba történő képviseletre. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Meghatalmazás     
 
113/2010./X.14./ 
 
 

H A T Á R O Z A T  
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Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete meghatalmazza Radó Tibor 
polgármestert, hogy a Dél-alföldi Ivóvízminőség-javító Konzorcium taggyűlésében a 
települést  teljes jogkörrel képviselje. 
Jelen meghatalmazás az önkormányzati ciklus idejére szól. 
 
A határozatról értesül: Dél-alföldi Ivóvízminőség-javító Konzorcium 
 
Radó Tibor –  a KEOPOS pályázatunkra készült korábbi határozatunkat módosítani 
kell, mert az összegszerűségek változtak benne. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy:  KEOP-2009-4.2.0/A. kiírásra pályázat benyújtása (módosítás) 
 
114/2010./X.14./    

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete pályázatot nyújt be a KEOP-
2009-4.2.0/A. pályázati kiírásra „Megújuló energia felhasználása Pitvaros 
önkormányzatának közfeladatot ellátó épületeibe” címmel. A pályázat műszaki 
tartalma: hőszivattyús rendszer kiépítése napkollektoros rásegítéssel az 
önkormányzat tulajdonát képező Pitvaros, Petőfi tér 15. szám alatt elhelyezkedő 
általános iskola alsó tagozat és napközi otthon épületében, és a Pitvaros, Kossuth u. 
33-35. szám alatt elhelyezkedő Erdei Ferenc Közösségi Szintér épületében. A 
beruházás megvalósítására benyújtott pályázat teljes összege 60.108.274,-Ft., 
melyből az igényelt támogatás összege 36.064.964,-Ft. (60 %), a saját erő pedig 
24.043.310,-Ft. (40 %). 
 
Pitvaros Község Önkormányzata kijelenti, hogy a saját erő összegét, azaz: 
24.043.310,- Ft-ot -  az OTP Bankhoz benyújtott hitelkérelem alapján – az OTP Bank 
által folyósított „Sikeres Magyarországért” önkormányzati infrastruktúra fejlesztési 
hitelprogram által kívánja biztosítani, mely hitelt ezennel az OTP Banktól megigényli. 
A képviselőtestület kötelezi magát, hogy a hitel futamideje alatt a hitelt a 
költségvetésébe betervezi, és vállalja a hitel + járulékai határidőben történő 
visszafizetését. A hitel lejáratának napja a hitelszerződés megkötésének napjától 
számított 25 év.  
 
Pitvaros Község Önkormányzata kijelenti továbbá, hogy a fenti pályázat alapján 
pályázatot nyújt be a 2011. évre kiírásra kerülő „az önkormányzatok és jogi 
személyiségű társulásaik európai uniós fejlesztési pályázatai saját forrás 
kiegészítésé”-re – EU Önerő Alap támogatásra. Erre tekintettel kéri a 
képviselőtestület az OTP Bankot, hogy a megkötendő hitelszerződés tartalmazza az 
önkormányzat részére az előtörlesztés lehetőségét a futamidő változatlanul hagyása 
mellett, amely az előtörlesztés befizetése után a havi törlesztő részletek csökkenését 
eredményezi. 
 
A képviselőtestület a hitel fedezetéül felajánlja a tulajdonát képező Pitvaros, Kossuth 
u. 33-35. szám alatt elhelyezkedő, a Makó Körzeti Földhivatalnál 270/2. hrsz. alatt 
nyilvántartott Erdei Ferenc Közösségi Színtér elnevezésű ingatlanát. Az ingatlan, 
melynek az ingatlankataszter szerinti értéke 100.053.062,-Ft, a vagyonrendeletben 
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forgalom képessé van nyilvánítva. (Megjegyzendő, hogy az ingatlanon jelenleg is 
értéknövelő beruházás folyik – utólagos hőszigetelés – és ez, valamint e pályázat 
elnyerése is több millió forintos értéknövekedést fog eredményezni.)  
 
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a pályázat 
benyújtásával, a hitelfelvétellel és a beruházás lebonyolításával kapcsolatos 
jogügyeletek megkötésére, szerződések aláírására. 
 
Miután további kérdés, észrevétel nem hangzott el a polgármester megköszönte a 
részvételt és az ülést bezárta. 
 

Kmft. 
 

 
 
Radó Tibor         Dr. Sarkadi Péter 
polgármester         jegyző 
 
 
 
Léka János         Csábi Jánosné 
jkv. hitelesítő          jkv. hitelesítő 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


